
Agent Verre: Nie sądzę, że wejdzie w transfer Benatii

News - ASRoma.pl

W rozliczeniu za Mehdiego Benatię, Udinese otrzyma od Romy połowy kart

niektórych młodych graczy. Najczęściej mówi się o Romagnolin, Nico

Lopezie, Vivianim i Verre. Agent tego ostatniego, Luca Pennacchi udzielił

wywiadu dla tuttomercatoweb.com.

 

- Nikt się z nami nie kontaktował. Nie sądzę, że nazwisko Verre wejdzie w

negocjacje.

 

Nie jest jednak wykluczone, że zaproszenie pojawi się w najbliższych

godzinach.

- W tym przypadku z pewnością hipoteza z Udinese zostanie wzięta pod uwagę.

Udinese to ważny punkt, jednak w tym momencie jest inny problem do

rozwiązania...

 

To znaczy.

- Współwłasność między Romą a Genoą. Na początku przyszłego tygodnia powinna

pojawić się ostateczna decyzja, powiedzmy do wtorku.

Jaka jest wasza wola?

- Dla gracza, bycie na współwłasności nie jest najlepsze. Zobaczymy w najbliższych

dniach jakie będą intencje obydwu klubów.
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